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Hoi allebei,

Ik heb het uitgevraagd vi TEE Zij heeft het uitgezet bij de epidemiologen wat praktisch haalbaar is. (Ik zoek zelf nog even

mailtje uit voorjaar over data erbij). Ze vroeg zich wel af wat nut is als aantal besmettingen onder jeugdigen zo laag is. Bij

verpleeghuizen is er nl. een koppeling met handelingsperspectief (escalatieladder-achtig). Met bij 1 besmetting-> isoleren, bij
zoveel besmettingen -> doen we...., Dat lijkt [JElEEMIniet heel zinvol voorjeugdsector gezien het relatief lage aantal

besmettingen.

Verder gafBEE. aan dat er vrijdag een nieuwe voortgangsrapportage komt vanuit gedragsunit RIVM. Opvallend voor

jongeren (in vergelijking met andere groepen), is dat zij meer last lijken te hebben van eenzaamheid en dat hun mentale

gezondheid ook kwetsbaarder is.

Groeten,

van: INECEECI)EXER© minvws.nb>
Verzonden: dinsdag 13 oktober 2020 14:29

aan:IEEE)SEXED@ minvws.ni>; INEEIEKECINNN) EXE @minvwsn>

Onderwerp: aantal besmettingen bij bewoners

Ik heb net op de dashboard gekeken hoe ze aantal positief geteste bewoners (verpleeghuizen) bijhouden. Dit legt het RIVM

netjes uit op hun website en in hun wekelijkse rapportages.
Vanaf 1 juli wordt gestructureerd nagevraagd of een persoon in een verpleeghuis of woonzorgcentrum woont. Als er niet is

ingevuld of een persoon in een verpleeghuis of woonzorgcentrum woont,

maar de postcode (bijv. 1234AB) komt wel overeen met de vestiging van een woonzorgcentrum of verpleeghuis en de persoon is

70 jaar of ouder, wordt de persoon toch ingedeeld als bewoner

van een verpleeghuis of woonzorgcentrum. Vanaf 29 september wordt deze informatie gebruikt om het aantal COVID-19

patiénten woonachtig in een verpleeghuis of woonzorgcentrum, en het

aantal bewoners met COVID-19 die overleden zijn sinds 1 juli, te monitoren.

Het lijkt me voor bewoners van jeugdhulpinstellingen geen optie om dit apart na te vragen. Wellicht kunnen we ook iets met

postcode, maar ik twijfel of we een lijst hebben met alle locaties. Ik denk zelf dat het koppelen van databestanden op BSN-

niveau nog steeds het meest kansrijk is (mochten we het echt willen).

IEEE toevallig al iets gehoord van RIVM?

Met vriendelijke groet,

_ van » - a ae
M 06 -

minvws.nl

5.1.2e

Werkdagen: 512e

Actuele informatie over opvoeden en opgroeien in tijden van corona is te vinden op www.nji.nl/coronavirus


